
Vragen van de raad, A. Kooy (PvdA) veilige fietspaden en oversteekplaatsen 

 

De Rijswijkse PvdA vraagt hierbij weer om aandacht voor veilige fietspaden 

en oversteekplaatsen. Deze keer specifiek voor kinderen. Veel kinderen gaan 

in deze korte dagen in het donker naar school. Ook met de fiets. Dat zien wij 

graag. Veel routes zijn echter nog niet voldoende veilig. En waar er 

voorzieningen als stoplichten en oversteekplaatsen zijn gemaakt, deze veilig 

naar school gaan niet altijd ondersteunen. 

In dit specifieke geval vragen wij aandacht voor het kruispunt 

Geestbrugweg/Penninglaan. Veel kinderen en ouders gebruiken het stoplicht 

en zebrapad om veilig te willen overstekken. Zelf heb ik ook jaren ervaring 

met deze oversteek. Een groot probleem hier is dat de oversteek door 

verkeer op de Geestbrugweg genegeerd wordt. Diverse gesprekken tussen 

diverse ouders, de vorige wijkagent en de gemeente hebben tot nu toe niet 

tot een verbeterde verkeerssituatie geleid.  Deze onveilige situatie duurt al 

veel te lang. Kan wethouder Lugthart, die onlangs betrokken is bij dit 

probleem concreet aangeven hoe de gemeente Rijswijk hier verbetering in 

gaat aanbrengen en wanneer dit op zeer korte termijn geregeld is?  

  
 
 


